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1. Mötet öppnas     
  
Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av justeringsperson 
Till att justera dagens protokoll valdes Sofia Ender Söderlind 

   
 

3. Föregående protokoll, åtgärdslista 
Vi går igenom föregående protokoll och godkänner det, samt åtgärdslista.
                             
    

4. Rapporter      
Huvudstyrelsen: Sundåsens sponsrar med blommor till alla tävlingar, men vi 
måste hämta och lämna, samt kontakta i god tid. Johanna kommer sitta med på 
useks möten(vuxen mentor) 

 
5. Ekonomi 

Kassör ej närvarande. Kansliet har meddelat att de ej fått in ekonomiska 
rapporter för de senaste tävlingarna 17/3 klubbhoppning, 14/4 dressyr, 5/5 
dressyr samt majdressyren,  något som måste ske omgående! Sara pratar med 
Anette. ÅT 9  
Kansliet har också gjort en redovisningsmall som man ska följa som tävlingsledare 
och ekonomisk rapportör. 

 
 

6. Media 
Vi fortsätter att jobba för att på göra ekipagesidan på en annan hemsida enligt 
tidigare beslut. 
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7. Hoppning 

 Träning  
Banträning tisdag 12/6 
Vi kommer att fortsätta ta hit Leif Hall under hösten. 
Förslag finns på fler tränare, vi okejar provträning för Carolina Määttä 

 Tävling  
Vi ställer in junihoppningen pga för få anmälda. I stället ansöker vi om en 
endagars 15/9. Ska vi till nästa år ansöka om en gemensam ponny-hästtävling 
runt nationaldagen.  

 
8. Dressyr 

 Träning  
 

 Tävling  
Lyckad tävling i maj, div 1 laget vann och vi fick beröm för fina tävlingar, dock 
önskades två-dagars. 

 
9. Körning 

 Träning  

 Tävling 
 

10. Fälttävlan 

 Träning  

 Tävling 
Sugar cup denna tisdag och onsdag. Hur ser ekonomin ut inför och efter detta 
arrangemang. 
 

11. Working Equitation 

 Träning 
Bron är klar, den blev billigare än beräknat.  

 Tävling  
 
 
 

12. Övriga Frågor: 
- Solängets mark, vi har fått besked om att köra de två inplanerade 

tävlingarna, efter det ska lägdan rensas på alla hinder inför o-ringen. Detta 
måste genomföras efter körningens tävling, så fälttävlan- och 
körsektionen ansvarar för detta.  

- Johanna bjuds in till nästa möte 19/6  då följer vi upp och planerar 
träningar mm. 

- Dressyrsatsningen har inkommit med ny ansökan. Vi vill att det i projektet 
ska framgå att ryttare ska vara licensierade för ÖOR, samt att projektet 
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ska lyfta att det ska främja deltagarnas engagemang i 
tävlingsverksamheten.  

-   
 
 

13. Nästa möte  
 
14. Mötet avslutas 

Ordförande förklarar mötet avslutat 
 
 
Vid protokollet 2018-05-31 
 
 
 
________________________________ 
Sara Ebbeståhl, sekreterare 
 
Justerat 
 
 
 
________________________________      _________________________________ 
Maggan Ericsson Bech, ordförande                    Linda Olsson, justerare
    

 
 

 
      


